
 

Dagsorden for bestyrelsesmøde, tirsdag den 24/8 2017 kl. 19.00 -22.00  
Afholdes hos Sine, Edvard Weies Vænge 11 
afbud Julie og Henrik 
 
1. Godkendelse af dagsordren  
 
2. Økonomi – orientering omkring dagsdato i forhold til budget (Kirsten)  
 
3. Kontingent og fliseopkrævninger 
- der er sendt 1. rykker ud til dem der ikke har betalt kontingent til Grundejerforeningen 
(Foreningen Let) 
 
4. Status fra advokat ang. fordelingsnøgler for vand og fjernvarme, samt deklarationer for 
området 
- Der arbejdes fortsat på en løsning ift. fordelingsnøgle for udgifter ved rørskader. 
- Vores advokat har haft møde med Odense Kommune vedr. opdatering af Grundejerforeningens 
deklarationer, der forventes en afklaring senere på året. 
 
5. Facebook 
- Der opfordres til en god tone på Grundejerforeningens facebookside, man bør ikke skrive noget 
man ikke ville sige direkte til de implicerede personer. Køb-, salg- og bortgivningsannoncer på 
foreningens hjemmeside er tilladte.  
 
6. Gartner, de grønne områder 
 
7. Pladsen 
Containeren tømmes efter behov. Når containeren er fuld/lukket må affaldet IKKE blot efterlades 
på jorden ved siden af containeren, men skal op i den. 
 
8. Legepladserne 
- Legetårnet ved LSV er fjernet, der kommer nyt udstyr i løbet af 2017/2018.  
Legeredskaberne på de øvrige legepladser bliver renoveret og malet. 
 
9. Opdatering fra børnegruppen 
Der er tilmeldt 31 voksne og 19 børn til sommerfesten d. 26/8, der finder sted på boldbanen ved 
Giersingvænget, lørdag den 26. august. 
 
10. Eventuelt 
Der er affaldsindsamlingsdag søndag d. 8/10, nærmere information på facebooksiden. 
 
11. Fibernet – bestyrelsen for antenneforeningen (Bent) er inviteret til en snak om fibernet. 
Yousee fremsætter tilbud om opgradering af bredbåndsforbindelsen, så der sikres hurtigere 
hastigheder, større stabilitet og bedre tv-signal. Tilbuddet bliver fremsat på Antenneforeningens 
generalforsamling i oktober 2017, så hvis man ønsker information og indflydelse opfordres man til 
at møde op. 
Bestyrelsen af G/F Ørbækhave indsender forslag om fibernet i forhold til det tilbud der er 
indhentet på vegne af foreningen i forhold til beslutningen på vores general forsamling til 
antenneforeningens general forsamling. 
 


